
12.05.2020 

FAU-møte Varden skole 
 

1. Velkommen, digitalt møte på Google Meet  
 

Tilstede:  

 

Tove Savland (rektor) 

 

Kjersti Solbu 6.trinn 

Merethe Strømmen 4.trinn 

 

Christian Folkestad 1.trinn 

Kurt Sakseid 7. trinn Olof Nilsson 3.trinn 

Beate A. Naustdal 1.trinn 

 

Olga Haugene 6.trinn 

Yngve Medås Stiansen 3.trinn 

 

Anna Nesje 4.trinn 

 

 

 

 

 

 

2. Valg av referent 
Olga Haugene ble valgt til referent. Kommentarer ved møtestart: Raskere pålogging på 

denne løsningen enn den vi forsøkte sist møte.  

 

3. Informasjon fra rektor og saker fra Elevrådet. 
 

a) Oppstart og åpning for 1.-4.trinn – erfaringer og utfordringer. Videre åpning? 

Tove informerer at det har gått bra med gjenåpningen for Varden skole sett fra skolen 

sin side. Lærerne har hatt noen utfordringer med å sette sammen kohorter, eller 

grupper som skolen og elevene liker å kalle det, som samsvarer med SFO-gruppene, 

men har jobbet godt og funnet løsninger som fungerer.  

 

Hun skryter av hvor supert elevene har taklet gjenåpningen! Hun tror mange foreldre 

har snakket med barna om dette i forkant og ser at nye regler og rutiner kommer 

raskt på plass. Det som har dukket opp har løpende løst seg raskt og greit. 

 

Lærerne på 7.trinn tilbakemelder om grei og rolig oppstart. De skal bruke 1-2 dager 

på å komme inn i nye rutiner. 
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Fremover forventes plassmangel, særlig i garderobene. Trinnene har fokus på å øve 

på raskt tempo gjennom garderoben. 1.trinn fortsetter med samme inndeling de har 

hatt i to uker for å ha mest mulig stabilitet. 2.-4.trinn har fått noen endringer i grupper 

og lokaler.  

Skolen har ikke fått låne ekstra lokaler i kirken, og har som en av flere store skoler i 

Fyllingsdalen måttet følge Bergen kommunes alternativ 2 for gjenåpning: 

 

De skolene som ikke har tilstrekkelig plass eller tilgang på alternative 

lokaler, åpner opp etter følgende ordning fra den 14.mai:   

• 7. og 10. trinn skal prioriteres og skal være på skolen hver dag.  

• De andre elevene på 5.- 10. trinn skal være på skolen minimum halvparten av 

dagene i løpet av en 14. dagers periode. Opplæring i hjemmet fortsetter de 

dagene det ikke er undervisning på skolen.  

• 5. og 8. trinn møter på skolen to dager i oddetalls uker, og tre dager i 

partallsuker. 

• 6. og 9. trinn er på skolen to dager i partallsuker, og tre dager i oddetallsuker. På 

skoler hvor ikke alle trinn kan være på skolen samtidig innebærer dette at 6. og 

9. trinn har første skoledag torsdag 14. mai, mens 5. og 8. trinn har første 

skoledag fredag 15. mai. 

 

Varden skole har ved å øke stillingsprosenten for én ansatt samt litt vikarressurser 

klart gjenåpning for småtrinnet og videre planlagt gjenåpnet mellomtrinn greit med 

stabil lærermasse (egne ressurser). På grunn av stor SFO har skolen flere ansatte 

som blant annet bidrar til at lærerne får mulighet til pause/lunsj midt på dagen. 

 

Rektorene ved de store skolene i Fyllingsdalen har tett kontakt i videomøter med 

gjennomgang av informasjon fra UDIR og Bergen kommunes smittevern med mer i 

forbindelse med planlegging av gjenåpning.   

 

Det er en pågående diskusjon om hva som er det beste for elevene på 5. og 6.trinn, 

kontinuitet eller annenhver dag? Her tar gjerne skolen fortløpende tilbakemeldinger 

fra elever og foreldre og FAU.  

 

Noen avklaringer i møtet etter spørsmål fra FAU: 

- Utviklingssamtaler skal gjennomføres, det enkelte trinn finner egnet løsning. 

- Kartleggingsprøver skal gjennomføres innen ordinær frist 29.mai. Denne skal 

avdekke hvor det behøves mer opplæring i forhold målene som er satt. 

Utviklingssamtale kan gjennomføres uavhengig av kartleggingsprøven da lærerne 

skal vite hvordan elevene stiller seg faglig. 

- Motto for FAU: Vi får ta det som det kommer, lite negative tilbakemeldinger så 

langt. 

- En bekymring ble delt vedrørende hvordan «massehysteri» og strenge regler om 

begrensninger i sosial omgang, også i skolen, i denne tiden kan gjøre barn 

engstelige og redde for mer enn det som er nødvendig. Viktig å holde hodet kaldt 

og betrygge barn om at dette er for en periode. Denne diskusjonen følger trolig 

samfunnet i lang tid fremover. 

- Det har kommet noen kommentarer om gruppering av ungdommer på kveldstid 

på skoleplassen. Det er bra at skoleplassen benyttes og fint at ungdommen 
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ønsker å være ute. Politiet har bedt skolene om å informere dersom det 

oppdages større samlinger av ungdommer som ikke følger regler om smittevern i 

denne perioden. Rektor har kontaktperson i politiet for tips og tar videre de 

tilbakemeldingene som er gitt så langt. FAU mener det er fint at ungdommer 

henger sammen, men det skal tas tak i rus, bråk og hærverk. Politiet kan 

kontaktes som normalt dersom nødvendig. Naboer har observert mindre støy 

etter at skilt med forbud om bruk av ballbingen etter kl 22 ble satt opp. 

 

b) Kaffeskål for discokula!  

Møtet startet med dette punktet, for at det nå er fikset og kan strykes av sakslisten 

fremover       

 

c) Er datoer for foreldremøter til høsten satt? 

Det er foreløpig ikke satt dato for foreldremøtene til høsten. Møtet for skolestarterne blir 

ikke gjennomført før sommeren. Det planlegges i stedet et foreldremøte helt i starten av 

skoleåret for disse. FAU anbefaler rektor å informere at FAU har tema-forslag til 

foreldremøter der det er ønskelig. 

 

d) FAUs ønskeliste til skolen ang. kommunikasjon (se referat fra mars). Ønsker 

skolen flere innspill her?  

Rektor er fornøyd med kommunikasjonen mellom foreldre og skole og håper det fortsatt 

kommer ønsker og innspill der det er nødvendig. 

 

4. 17.mai: 
17.mai komiteen har kontroll på issalg/samarbeid med isbilen til inntekt for korpset og FAU. 

De vil også følge opp en mulig alternativ måte å kunne gi pengestøtte for de som ønsker 

dette. FAU anbefaler én felles støtteordning og så fordeles dette mellom korps/FAU i 

etterkant ettersom dette vanligvis pleier å være et fellesprosjekt. Fordelingsbrøken avklares i 

komiteen.  

 

Flaggheising er avklart med hvem som tar ansvaret for dette. 

 

Rektor bekrefter at det er bestilt is gjennom innkjøpsavtale til skolens mini-feiring på fredag. 

 

5. E-post fra FUG «I forslaget til ny opplæringslov fjernes FAU, SU og 

SMU. Er dere enig i at dette er et godt forslag? FUG, et nasjonalt 

rådgivende foreldreutvalg, oppfordrer dere til å diskutere dette lokalt, 

og til å sende svar til departementet om hva dere mener» 
Høringsfrist 1.juli. FAU bemerker at det er noe usikkerhet til hva alternativet til dagens 

ordning vil bety i praksis. I forslaget står det at kommunen vil ha plikt til å påse at foreldre 

deltar i styring/medbestemmelse, men kan bestemmes kommunalt hvordan. FAU ved 

Varden skole mener det fungerer bra i dag, men har forståelse for at det kan være ulike 
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forhold nasjonalt og behov for tilpassede løsninger, kanskje særlig ved mindre steder. Kjersti 

undersøker med rektor om hun kan forhøre seg med Bergen kommune hva de tenker om 

dette forslaget. 

6. Gitarkurs – videreføre til høsten? Ny søknad? 
Kursene har forsøkt å tilpasse seg situasjonen og fortsatt med digitale video-øvinger. FAU 

har ikke fått negative tilbakemeldinger og setter på agenda i juni at søknad skal sendes. 

 

7. Møte i juni? Dato? 
Med tanke på at ikke alle elever har kommet tilbake på skolen enda, ønsker vi å ta et kort 

uformelt statusmøte i juni. Her kan vi også få med eventuelle saker før sommeren. Dato er 

satt til 9.juni. Trolig digitalt dette også.  

 

8. Eventuelt 
- Informasjon fra SU i dag: Skolen har framlagt ønske om å gå tilbake til fast oppstart 08:30 

hver dag (også onsdager som i dag starter 09:45). På de minste trinnene opplever en del at 

barna er trøtte på slutten av skoledagen på onsdager ettersom mange har startet tidlig i 

SFO. Leksehjelp for de eldste på onsdager gjør også at disse kommer sent hjem. FAU kan 

forstå behovet for jevnere skolehverdager og tidligere ettermiddager og tenker skolen kan 

gjøre det de tenker er best her. 

 

- Ønske om rutsjebane på småplassen slik at også de minste trinnene kan ha glede av dette.  

 

- FAU må huske på god erfaring fra i fjor høst, og komme med klar bestilling til at FAU-

representant skal velges i foreldremøtene. Med bakgrunn i oppstart natteravn i Fyllingsdalen 

ble det tidligere bestemt at nåværende FAU skulle fortsatte frem til jul. Ettersom natteravn er 

utsatt grunnet korona, foreslår vi nå å velge inn FAU på trinnene så tidlig som mulig (senest 

september) og med skifte etter høstferien. For eksempel kan det være overlapping der alle 

deltar i møte i oktober før det nye FAU utvalget fortsetter fra november. 

 


